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Protokół  Nr XXXVIII/2022 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  27 stycznia 2022 roku 

w godz. od 1600 do 1640 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

 

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek,  

Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, 

Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena,  

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecni radni:  Osowicz Artur, 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych  

i Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII  sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Sprawozdanie z działalności za rok 2021: 

1) Komisji Rewizyjnej; 

2) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich; 

3) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

4) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

     7. Plan pracy na rok 2022: 

1) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich; 
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       2) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022; 

2) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich   

domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach; 

3) zamiaru likwidacji Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp.; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

oraz wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku, a także 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie; 

5) przystąpienia Gminy Borek Wielkopolski do realizacji Programu Ministerstwa 

Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022. 

 

10. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

11. Zakończenie. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak wnioskował o wyłączenie z porządku 

obrad sesji projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Borek Wlkp. do realizacji 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” - edycja 

2022. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie przyjęcia wniosku. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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W dalszej części Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak przedstawił porządek sesji po 

wprowadzonych  zmianach: 

Punkty od 1 do 8 bez zmian  

 

Punkt 9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

Podpunkty  1)  i   4) bez zmian 

Punkty 10 i 11 bez zmian. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem porządku sesji po wprowadzonej zmianie głosowało 14 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XXXVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  30 grudnia 2021 roku i był 

wyłożony na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał 

czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXXVII sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie nie zostało złożone ponieważ 

Rada Powiatu Gostyńskiego nie odbyła sesji w okresie sprawozdawczym. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Żadnych uwag do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności za rok 2021: 

Przewodniczący Rady poinformował, że poszczególne Komisje złożyły w/w sprawozdania. 

1) Komisja Rewizyjna, stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, 

2) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich,  stanowi ono 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 

3) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych, stanowi ono załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu, 

4) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, stanowi ono załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu 

 

   Ad.7. Plan pracy na rok 2022: 

Przewodniczący Rady poinformował, że poszczególne Komisji złożyły w/w plany. 

1) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich, stanowi on    

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, 

 2) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. stanowi on załącznik nr 11 do niniejszego   

protokołu. 

 

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
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Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXXVIII/ 339 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

2) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników  

i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy będzie pobierana opłata targowa od rolników i ich 

domowników. 

Burmistrz wyjaśnił, że od tych osób nie będzie pobierana opłata targowa. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXXVIII/ 340 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) zamiaru likwidacji Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie wchodzącego  

w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXXVIII/ 341 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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4)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w   

żłobku oraz wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka w żłobku, a 

także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy za pobyt dziecka  w żłobku opłata nie zmienia się  

i zostaje w dotychczasowej wysokości. 

Burmistrz wyjaśnił, że opłata za wydłużony pobyt dziecka pozostaje bez zmian. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XXXVIII/ 342 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.10. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

W tym punkcie Burmistrz przedstawił informację dotyczącą rozstrzygnięcia konkursu  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na poprawę bezpieczeństwa poprzez modernizację 

przejść dla pieszych informując, że postępowanie na realizację pn. „Poprawa bezpieczeństwa 

na przejściu dla pieszych w ciągu drogi powiatowej w m. Borek Wlkp. ul. Dworcowa” zostało 

unieważnione. 
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Burmistrz dodał, że do konkursu przystąpił Powiat, nie Gmina Borek Wlkp.  

 

Radny Michał Dopierała uważa, że w związku z brakiem opłat targowych od rolników i ich 

rodzin zmniejszają się wpływy do budżetu Gminy, ponadto inne osoby sprzedające produkty 

rolne również mogą unikać opłaty targowej. 

 

Burmistrz poinformował, że w ubiegłym roku ze względu na zagrożenia epidemiczne Gmina 

nie miała w ogóle wpływów z opłat targowych, jednak otrzymaliśmy refundację. Ponadto 

Burmistrz wyjaśnił, że rolnicy handlujący na targowisku będą musieli wykazać, że są 

rolnikami. 

 

Radny Andrzej Kubiak zapytał, czy Powiat planuje w 2022 roku jakieś modernizacje dróg na 

terenie gminy Borek Wlkp.  

Burmistrz wyjaśnił, że w 2022 roku Powiat planuje realizacje: 

1)  ciągu chodnikowego w kierunku Jeżewa; 

2) remont drogi Karolew –  do miejscowości Siedmiorogów Pierwszy  - koszt ok. 5                    

milionów (Gmina Borek Wlk. ok. 500 tys. zł) 

3)  przebudowa z rozbudową - Siedmiorogów Pierwszy dok. 200 tys. 

4)  przebudowa drogi, metoda slurrysilk - Siedmiorogów Pierwszy - Zimnowoda – koszt  

 ok. 700 tys. zł 

Ponadto Burmistrz poinformował, że Powiat oczekuje od Gminy Borek Wlkp. 

dofinansowania w wysokości 50% kosztów w/w inwestycji. Burmistrz dodał, że jeżeli Gmina 

będzie miała środki finansowe to dofinansuje, jednak obecne koszty gazu i energii jakie 

ponosi Gmina nie napawają optymistycznie. 

 

Następnie radny Michał Dopierała zapytał co z głównym punktem zasilania. 

Burmistrz wyjaśnił, że wszystko idzie w dobrym kierunku. 

 

Radny Andrzej Kubiak zapytał czy Burmistrz brał udział w momencie projektowania, w tym 

gdzie ma przebiegać linia głównego punktu zasilania. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że Rada Miejska Borku Wlkp. zatwierdziła Plan przestrzennego 

zagospodarowania, w którym określono przebieg linii, plan był wyłożony do publicznego 
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wglądu zgodnie z ustawą o planowaniu przestrzennym i nikt z mieszkańców nie wniósł 

żadnych uwag. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło zaproszenie 

na Koncert Noworoczny, który odbędzie się w MGOK w Borku Wlkp. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.11. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XXXVIII sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik     Tomasz Pawlak 


